
 
  

 
 

 

 
HVAD SKAL DER SKE MED DE GAMLE VINDUER?  
 
Kære beboere,  
 
De gamle vinduer hober sig efterhånden op rundt omkring på kollegiets udearealer og det giver 
stigende logistiske udfordringer og pladsmangel. 
 
Årsagen til, at de gamle vinduer ikke er blevet kørt væk, er, at det er et krav fra Københavns 
Kommune, at vinduespartierne skal skilles ad i de forskellige materialer, førend de må køres væk fra 
kollegiets område.  
 
Vi er i dialog med både kommunen, entreprenørerne og rådgiverne og alle arbejder pt. på højtryk for 
at finde en løsning. Vi forventer, at løsningen bliver, at der opstilles et stort lukket telt bag blok J, 
hvor vinduespartierne kan skilles ad og sorteres for derefter at blive kørt væk. 
 
Hvor lang tid tager det? 
Det kan vi desværre ikke sige. Inden teltet bag blok J kan sættes op og håndværkerne kan gå i gang 
med at skille vinduerne ad, er der både økonomiske og logistiske punkter, der skal styr på.  
Det arbejder vi naturligvis på, og vi er meget bevidste om, at problemet med den manglende plads 
kun bliver værre efterhånden, som flere vinduer skiftes. 
 
Modsat er det ikke en mulighed at pause udskiftningen af vinduer, da det både vil forlænge den tid, 
der skal arbejdes på kollegiet og være meget omkostningsfuldt ift. renoveringsbudgettet.  
 
Vi håber derfor på jeres forståelse lidt endnu, og vi understreger endnu engang, at hele projektholdet 
har fokus på at få løst problemet så hurtigt som overhovedet muligt.  
 
 
 
 
 


